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دستورالعمل وزارت نیرو در خصوص جایگزینی آب صنعت با پساب بررسی شد

با حضور مشاور مدیر عامل شرکت مهندسی آبفای کشور، مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی،مدیرکل امور

اقتصاد و دارایی آذربایجان شرقی و نماینده سایر ادارات و سازمان ها بخشنامه وزیر نیرو در خصوص جایگزینی آب

تحویلی به صنعت با پساب بررسی و تبادل نظر شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت آب و فاضلاب آذبایجان شرقی، مشاور مدیر عامل شرکت مهندسی آبفای کشور در این جلسه گفت: طبق دستورالعمل مشارکت عمومی - خصوصی

وزارت نیرو برای طرح های بازتخصیص آب با جایگزینی پساب و کاهش هدر رفت آب، اهداف، محدوده اجرا، وظایف و مسئولیت ها، فرآیند انجام کار، پایش و نظارت و شرایط و

الزامات اجرای دستورالعمل در استان های مختلف بررسی می شود تا با عیب یابی و بررسی اشکالات موجود و شرایط متفاوت و چالش های هر استان نسبت به چکش کاری و

اصلاح بخشنامه اقدام کنیم.

دکتر باقرزاده افزود: یکی از مهمترین اهداف اجرای این دستورالعمل، توسعه بازچرخانی آب در فرآیندهای صنعتی و مصارف با هدف کاهش برداشت از منابع آبی و تغذیه آبخوان

های آبرفتی از پساب می باشد.

وی ادامه داد: برای اولین بار در کشور بازار بورس پساب ایران در تهران، البرز و شیراز شروع به کار کرد تا با این اقدام بزرگ شاهد پیشرفت در این حوزه باشیم و امیدوارم به نوبت

سایر استان ها نیز وارد بورس شوند.

مدیر کل امور اقتصاد و دارایی استان نیز در این جلسه گفت: فروش پساب یکی از راه های مناسب برای درآمدزایی می باشد ولی در شروع کار باید امکان سنجی اولیه و مدل های

تامین مالی طبق الگوهای استاندارد پیشرفته تنظیم شود تا تا با توجیه اقتصادی و بسترسازی مناسب اقدام به جذب و حضور سرمایه گذار داخلی و خارجی شود.

مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب آذربایجان شرقی هم در این جلسه با اشاره به دستورالعمل ابلاغی وزارت نیرو در خصوص طرح های بازتخصیص آب با جایگزینی پساب، کاهش

هدر رفت آب و نحوه عملیاتی نمودن آن و همچنین تعهدات موجود، قراردادهای منعقده و نیز میزان و سهم تعادل بخشی از پساب تولیدی تصفیه خانه های در دست بهره برداری

خصوصاً تصفیه خانه های فاضلاب و پساب های استان و نیز راهکارهای جایگزینی چاه های موجود با پساب توضیحات مبسوطی ارائه نمود.

مهندس خانی ادامه داد: شرکت های آب و فاضلاب باید با همکاری سایر ادارات و ارگان های مربوطه با فرهنگ سازی و همکاری با صنایع مختلف و رعایت شرایط استان قیمت

منطقه ای برای پساب در نظر گرفته شود تا توجیه اقتصادی داشته باشد.

شایان ذکر است در پایان این جلسه هر یک از نمایندگان ادارات به بیان نکته نظرات خود در رابطه با بازچرخانی آب و استفاده از پساب در صنعت پرداختند.
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